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Lauri Kaira och Jukka Nevala samt 11 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning: 

”Den plan som stadsfullmäktige godkänt som gäller byggande av nya bostäder i skogsområdet i Linnais 
har mött kritik bland områdets invånare. Invånarrörelsen som driver frågan om utvidgat skydd för 
Linnaisskogen har spritt information om professor Harri Vasanders sakkunnigutlåtande enligt vilket en 
del av området enligt lagen är område som kräver skydd. Detta är ett allvarligt påstående som måste 
utredas och man måste säkerställa att naturens mångfald och omgivningens trivsamhet skyddas på det 
sätt som förutsätts i lag då planen för Linnais genomförs.

Vi undertecknade ledamöter föreslår att Linnaisskogens skyddsbehov utvärderas på nytt innan Vanda 
stad påbörjar byggnation i enlighet med den nuvarande detaljplanen.

Stadsfullmäktige 19.9.2022 § 19 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Lauri Kairas och Jukka Nevalas samt 11 andra ledamöters undertecknade motion om en ny 

utvärdering av skyddsbehovet i Linnaisskogen


